

NEWSLETTER

HEC Career Center

Week of 8 September 2025



Career Center
by HEC Lausanne



UPCOMING EVENTS



Career Center
by HEC Lausanne



Students meet Post - Débute ta carrière chez nous 🚀

16 septembre

12:15-13:00 | En ligne

Participez à ce Live Stream et vous en saurez plus sur les possibilités d'un premier emploi à la Poste. Trainee, stage, étudiant.e ou en début de carrière, à la Poste tout est possible ! Les trainees et stagiaires actuels des hautes écoles vous raconteront leurs expériences et quotidien dans différents domaines de la Poste.

Rejoignez-les en ligne et posez toutes les questions qui vous brûlent les lèvres !

Inscrivez-vous maintenant



BCG Circles

10 Oct - 11 Dec

@BCG Zurich Office & Virtual

Join BCG's three-month mentoring program for women and lay the foundation for your career. At the heart of the program is one-to-one mentoring: you will be paired with an experienced BCG consultant who will guide you through your questions, goals, and career aspirations. You will gain exclusive insights into the world of consulting at BCG, plus strengthen your profile through interactive skill-building and hands-on case workshops.

Apply until 25 September



NEWS



Career Center
by HEC Lausanne

Start Your Career Journey

Your gateway to opportunities, guidance and networking events



HECCAREER.CH

Votre plateforme carrière pour :

- Consulter les offres de stage / emploi publiées chaque semaine
- Explorer plus que 530 profils employeurs
- Vous connecter à une session individuelle de Career Check-in
- Vous inscrire à des événements de networking

Et bien plus encore !

Je me connecte aujourd'hui

HECCAREER.CH

Your go-to career platform where you can:

- Browse new internship/job offers posted weekly
- Explore over 530 company profiles
- Connect to a one-on-one Career Check-in session
- Register for networking events

And so much more!

I start today

Upgrade.

Career Check-in



Besoin de conseils carrière rapides ?

Après avoir consulté les ressources disponibles sur heccareer.ch, connectez-vous au Career Check-in en ligne pour obtenir rapidement une première réponse à vos questions.

Consultez les horaires ci-dessous et accédez directement au lien pour vous connecter à la session individuelle au format "drop-in".

Accéder au Career Check-in

Need quick career advice?

After reviewing the resources available on heccareer.ch, connect to the online Career Check-in to quickly receive an initial answer to your questions.

Check the schedule below and use the link to connect directly to the individual "drop-in" session.

Access Career Check-in



Bienvenue à notre nouveau partenaire !

Phoenix Capital et le Centre de Carrière HEC ont conclu un partenariat pour vous ouvrir de nouvelles portes !

Vous souhaitez avoir l'opportunité de créer un véritable impact dans un environnement international et rejoindre une équipe qui fait bouger les choses ?

Venez rencontrer Phoenix Capital durant la **Career Networking Fair** le 30 octobre !

Découvrez-en davantage sur cet employeur à la recherche de talents HEC Lausanne

Welcome to our new partner!

Phoenix Capital and HEC Lausanne Career Center have joined forces to open new doors for you!

Do you want to make a real impact in an international environment and be part of a team that makes things happen?

Come and meet Phoenix Capital at the **Career Networking Fair** on October 30!

Find out more about this employer seeking HEC Lausanne talents.



INTERNSHIP/JOB OFFERS



**Internship (6 months)
Junior account Manager**

**Corporate Affairs &
Communications Intern**

**Consultant/Stagiaire | Tax
- Global Employer S.**

Let's go

Let's go

Let's go

in

HEC Lausanne Career Center

Internef Building – Office 245

UNIL-Dorigny

E-Mail: hec.careers@unil.ch

heccareer.ch